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با حضور رییس دانشـگاه، مراسـم معارفه دکتر اسـفند بد رییس 

جدیـد و تقدیـر از دکتر عاشـق و دکتر توکلی روسـای پیشـین 

بیمارسـتان یاس ٢4 اسـفند 94 برگزار شد.

در ابتدای این مراسـم دکتر اعتمادیان، مشـاور رییس دانشـگاه 

در امـور بیمارسـتان یـاس در خصـوص انگیـزه اولیـه و مراحل 

سـاخت بیمارسـتان توضیحاتی داد و از کلیه کسـانی که در این 

راه کمـک کردنـد تشـکر و قدردانی کرد.

در ادامه دکتر عاشـق مدیرعامل سـابق بیمارسـتان ضمن تقدیر 

از همکاری و مسـاعدت اعضای هیئت رئیسـه دانشـگاه و شخص 

دکتـر جعفریـان، خط مقـدم تلاش همه جانبه در پروسـه انتقال 

و راه انـدازی ایـن بیمارسـتان را اعضای هیئت علمـی و کارکنان 

بیمارسـتان یاس دانست.

 ســپس دکتر اســفندبد رییس بیمارســتان با تقدیر از تلاش های 

دکتر توکلی و دکتر عاشــق در راه اندازی بیمارســتان، خواســتار 

حمایــت رییــس دانشــگاه و اعضــای هیئت رئیســه و همــکاری 

ــان پرســتاری و  هرچــه بیشــتر اعضــای هیئت علمــی و کارکن

پشــتیبانی بیمارســتان در راســتای ارتقاء کمی و کیفی خدمات 

و تکمیــل ظرفیت هــای بالقوه بیمارســتان شــد.

دکتر جعفریان: بیمارستان یاس باید خودگردان شود

برگزاری مراسم معارفه دکتر اسفندبد و تکریم از 
دکتر توکلی و دکتر عاشق
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ــار اخبـ
ه یـــژ و

ـــنفس مفسش اس
4ـــهارم امش

وی در ادامـه بـر لزوم ارتقای کیفی خدمـات تأکید کرد و اذعان 

داشـت: کیفیـت خدمت رسـانی ایـن بیمارسـتان نه تنهـا پاییـن 

نمی آیـد بلکـه بهتر هم خواهد شـد.

در ادامــه کلیپــی از افتتــاح اتاق عمــل و بخش های بیمارســتان 

پخــش شــد و ســپس دکتــر علــی جعفریــان رییــس دانشــگاه 

ــت  ــی )سرپرس ــن توکل ــر حس ــای دکت ــر از تلاش ه ــا تقدی ب

بیمارســتان محــب یــاس( و دکتــر حســین عاشــق )مدیرعامــل 

بیمارســتان محــب یــاس( در خصوص پروژه ســنگین ســاخت و 

راه انــدازی بیمارســتان گفــت: بــا توجــه بــه مــدت زمــان کوتــاه 

و حجــم بــالای فعالیت هــای انجــام گرفتــه و تلاش هــای دکتــر 

ــب  ــه مح ــای مؤسس ــل و حمایت ه ــوان مدیرعام ــق به عن عاش

ــد و  ــم دادن ــت ه ــگاه دست به دس ــتاد دانش ــکاری س ــا هم و ب

در حــال حاضــر مــا در بیمارســتانی هســتیم کــه می توانســت 

خالــی باشــد و اگــر ایــن بیمارســتان راه نمی افتــاد اصــلًا چیــز 

عجیبــی نبــود.

وی در ادامـه بـا اشـاره بـه ایـن موضـوع کـه در آبـان و آذرماه 

9٣ اتـاق عمـل و بخش هـا راه اندازی و با سـرعت تعـداد اعمال 

جراحـی از رونـد سـابق بیشـتر شـد، تصریـح کـرد: از دکتـر 

توکلـی باوجـود حجـم بالای کاری کـه قبول مسـئولیت کردند 

و سرپرسـتی ایـن بیمارسـتان را بـه عهـده گرفتنـد قدردانـی 

می کنـم و همچنیـن از دکتر عاشـق که ازیک طـرف مدیرعامل 

بیمارسـتان محـب یاس و از طرف دیگر کارمند دانشـگاه بودند 

سپاسـگزاری می کنـم.

دکتــر جعفریــان همچنیــن از دکتــر علــی اعتمادیــان کــه هــم 

از طــرف مؤسســه و هــم به عنــوان یــک مشــاور کــه نزدیــک 

بــه تفکــرات دانشــگاه حرکــت و کمــک می کردند تا مشــکلات 

حــل شــود تشــکر و قدردانــی کــرد و افــزود: بــه همیــن علــت 

قــرار شــد بــا واگــذاری کامــل ایــن بیمارســتان بــه دانشــگاه، 

ایشــان به عنــوان مشــاور رییــس دانشــگاه در امــور بیمارســتان 

در جهــت تکمیــل نمــودن ظرفیت هــای بیمارســتان فعــال و 

ادامــه خدمــت بدهنــد.

وی ســپس از دکتــر اســفند بــد کــه بــا قبــول ایــن مســئولیت 

ــه ابلاغیــه وزارت بهداشــت  ــا توجــه ب تشــکر کــرد و گفــت: ب

کــه از مهرمــاه ســال 94 بایــد تمامــی روســای بیمارســتان ها 

تمام وقــت جغرافیایــی باشــند بایــد بــه یــک انتخــاب مناســب 

می رســیدند و بــا رایزنــی و مذاکــرات فــراوان تصمیم بر آن شــد 
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که دکتر محسن اسفندبد به این سمت منصوب شوند.

بـه مشـکلات و نگرانی هایـی کـه  بـا توجـه  رییـس دانشـگاه 

کارکنـان اداری و درمانـی در ایـن مـدت داشـتند و متـرون و 

مدیر بیمارسـتان درگیر آن بودند خاطرنشـان کـرد: این عزیزان 

زحمـات زیـادی را برای این بیمارسـتان کشـیدند و بـا توجه به 

مشـکلات بیمارسـتان، نتیجـه ایـن تلاش ها این بـود که به یک 

ثباتـی رسـید و حـالا باید فکـر کنیم کـه از این به بعـد تکلیف 

بیمارسـتان چه می شـود.

وی در ادامــه گفــت: درواقــع مــا در هیئت رئیســه مفصــل بحث 

کردیــم و یــک کمیتــه راهبــردی تشــکیل دادیم که متشــکل از 

رئیس دانشــکده پزشــکی، معاون توســعه مدیریت و برنامه ریزی 

منابــع دانشــگاه، معــاون درمــان دانشــگاه و ریاســت و مدیریــت 

بیمارســتان بــود تــا مســائل بیمارســتان هــر هفته موردبررســی 

قــرار گیــرد. در ارتبــاط بــا برنامــه آینــده بیمارســتان یــاس نیز 

تــا آخــر ســال 9٥ بایــد بیمارســتان را بــه ظرفیــت رســانده و 

هیــچ ظرفیتــی را بلااســتفاده نگذاریم.

رییــس دانشــگاه تأکیــد کــرد: ایــن یــک اجبــار بــرای همــه ما 

هســت و تــا آخــر ســال 9٦ ایــن بیمارســتان بایــد خودگــردان 

شــود و از عهــده هزینه هــای خــود برآیــد. ایــن بیمارســتان تــا 

اطــلاع ثانــوی جنــرال اســت و از مهــر 9٦ در ایــن بیمارســتان 

فقــط از پزشــکان تمام وقــت اســتفاده خواهیــم کــرد.

ــت:  ــز گف ــتان نی ــم بیمارس ــاختمان قدی ــوص س وی در خص

ــای  ــرای کاربری ه ــن ســاختمان ب ــده از ای ــاه آین ــا شــش م ت

ــرپایی  ــون و س ــه پاوی ــای پشــتیبانی ازجمل آموزشــی، واحده

ــد شــد. اســتفاده خواه

دکتـــر جعفریـــان در پایـــان یـــادآور شـــد: راه دشـــواری 

را در پیـــش داریـــم امـــا بـــا کمـــک و همـــت همـــکاران 

ــه  ــتان ارائـ ــن بیمارسـ ــی در ایـ ــرویس خوبـ ــتاد سـ و سـ

ـــد  ـــت تأکی ـــر کیفی ـــدا ب ـــم داد. مؤسســـه محـــب از ابت خواهی

داشـــته و مـــا هـــم روی مســـئله کیفیـــت ســـرویس ایـــن 

ـــن نکتـــه  ـــد ای ـــذا نبای بیمارســـتان تأکیـــد خواهیـــم داشـــت ل

ـــر از  ـــت. در آخ ـــرورت اس ـــک ض ـــن ی ـــود و ای ـــگ ش کمرن

ـــلامتی  ـــی س ـــر توکل ـــق و دکت ـــر عاش ـــرای دکت ـــد ب خداون

و ســـربلندی می خواهـــم و آرزوی موفقیـــت بـــرای دکتـــر 

ـــان  ـــه کارکن ـــرای هم ـــی را ب ـــال خوب ـــفندبد و آرزوی س اس

بیمارســـتان دارم.


